
Zápis z jednání Akademického senátu Janáčkovy akademie múzických 
umění v Brně ze dne 16. 5. 2007 

 
Přítomni: PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D., doc. Barbara Willi, Ph.D., doc. Jindřich 
Petráš, Pavel Lojda 
 
Hosté: Prof. PhDr. Václav Cejpek, JUDr. Lenka Valová, Prof. PhDr. Miroslav Plešák 
Omluveni: Prof. PhDr. Jindra Bártová, doc. Mgr. Jan Kolegar, Mgr. Karel Hegner, 
Mgr. Sylva Talpová, Václav Gottwald, MgA. Jan Kavan, Petr Jan Kryštof, Robin Kvapil 
 
 

1. Předsedkyně AS JAMU, PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D., zahájila jednání 
seznámením AS s body určenými k projednání 

 
2. Prof. PhDr. Miroslav Plešák prezentoval Výroční zprávu o činnosti JAMU za rok 

2006 
 

Přítomní členové AS JAMU souhlasí s přijetím Výroční zprávy JAMU za rok 
2006, tak jak byla předložena a projednána, dále AS JAMU zmocňuje 
předsedkyni AS k zapracování případných dílčích připomínek formálního 
charakteru.  
AS se nesešel v usnášení schopném počtu členů, předsedkyně AS připraví vyjádření 
ke schválení Výroční zprávy JAMU za rok 2006 pro nepřítomné členy AS k hlasování 
formou per rollam. 
 
Usnesení:  
AS JAMU přijímá Výroční zprávu JAMU za rok 2006 (viz zápis výše). Pro se 
vyslovilo 11 členů AS JAMU, 1 člen se zdržel hlasování. Výroční zpráva JAMU 
za rok 2006 byla schválena dne 21. 5. 2007. 

 
3. Kvestorka JAMU seznámila AS s aktualizací Dlouhodobého záměru JAMU a 

s termínem, do kdy je nutné zmíněnou aktualizaci odeslat na ministerstvo školství. 
 
4. Předsedkyně AS JAMU stanovila termín příštího zasedání AS JAMU na 27. 6. 2007, 

projednávaným bodem bude aktualizace Dlouhodobého záměru JAMU. 
 
5. Kvestorka JAMU společně s rektorem JAMU  podrobně seznámila členy AS 

s aktuálním vývojem situace ohledně příprav budování HDL. 
 
 
 
 
 
 
Zapsal       Verifikovala 
Pavel Lojda      PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 


